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Verslag
1. Verslag jumelagecomité dd. 13/07/2021 - goedkeuring

Het jumelagecomité keurt het verslag dd. dinsdag, 13 juli 2021 goed.

2. Agendapunten

a. Ontslag Bart Verdonck
Arsène deelt mee dat Bart Verdonck zijn ontslag heeft ingediend. Elk lid van het jumelagecomité heeft 
zijn ontslagbrief per mail ontvangen. Eén van de aanleidingen was een conflict met Arsène, Annie en 
Freddy dat niet meer kon worden uitgeklaard. Arsène betreurt dit gezien de lange en positieve 
samenwerking in het verleden. 

Het schepencollege zal hierover worden ingelicht.

Geert Werbrouck betreurt ten zeerste dit ontslag. Hij kan de argumenten van Bart gedeeltelijk volgen 
en kan er zich ook een stuk in vinden. Hij begrijpt niet dat dit ene conflict tot een ontslag kan leiden, 
maar daardoor vermoedt hij dat hij als nieuw lid misschien onvoldoende op de hoogte is van de 
situatie. 

Geert vraagt aan de voorzitter om zeker rekening te houden met de opmerkingen die Bart in zijn 
ontslagbrief schreef. De integratie van en de communicatie naar de nieuwe leden verloopt heel 
moeizaam. Eddy geeft bijvoorbeeld aan dat het aangenaam zou geweest zijn als hij werd uitgenodigd 
om mee te gaan naar Fête de la Musique in Vresse, al was het op eigen kosten. Geert haalt aan dat 
de communicatie over de samenkomsten met de kerngroep heel laattijdig werden gecommuniceerd. 
Ook Danny haalt aan dat het als nieuweling voor hem, 6tal jaar geleden, eveneens heel moeilijk was 
om zich te integreren in de jumelagegroep(en). Er wordt een voorstel gedaan om activiteiten te doen 
met de volledige groep om enerzijds  elkaar beter te leren kennen, maar ook anderzijds voeling te 



krijgen met de werking van het jumelagecomité. Geert vraagt betere communicatie en meer 
participatie. 

b. Verslag optreden Middelkerkse groep in Vresse tijdens Fête de la Musique op 
21/07/2021

Arsène en Annie zijn er geweest. Alles verliep heel goed. Optredens gingen door op een hogere 
locatie dan voorzien, gezien de overstromingen. Er was minder volk dan andere edities. Het 
muziekoptreden van de Middelkerkse muziekband “The John Henry band” was heel goed. Het feest 
heeft tot 24u geduurd.
Vresse staat gekend voor zijn wandelingen. 
Het verslag van het bezoek aan Vresse werd reeds door Arsène aan alle leden doorgestuurd.

Opmerking van Danny. Vermoedelijk zullen Arsène en Annie niet in de jumelage-T-shirt rondgelopen 
hebben in Vresse. Een idee om als Middelkerkenaar herkenbaar te zijn op zulke festiviteiten, kunnen 
we misschien een pin van Middelkerke opspelden. Anne-Laure vraagt na als er beschikbaar zijn in de 
gemeente.

c. Initiatief van Middelkerke en ons bestuurslid Eric Vandewalle om HAMOIR te steunen 
na de waterellende

Het initiatief groeide heel spontaan. Op Radio 2 liet Eric weten dat hij 2 kamers wilde beschikbaar 
stellen aan slachtoffers van de overstromingen in Wallonië. Onze burgemeester stelde op de 
persconferentie van ‘Middelkerke steunt Hamoir’ voor om families uit te nodigen in Middelkerke. De 
oproep naar hulp werd doorgetrokken naar alle logies, gastgezinnen, restaurants, recreatie, diverse 
handelaars, … . Er kwam een ongelofelijk grote solidariteit vanuit allerhande hoeken!
Resultaat: Ca. 22 gezinnen zijn gratis komen logeren die eveneens gratis tickets, restaurantbonnen en 
nog zoveel meer kregen. 
Het lokale bestuur van Hamoir controleerde zelf welke gezinnen in aanmerking kwamen. 
Eric heeft de logies allemaal gecoördineerd. Voor Eric is het nu afgerond! 
Dankjewel, Eric!!!
De school van Hamoir wordt eveneens ondersteund vanuit Middelkerke.

d. 50 jaar verbroedering Middelkerke/Ettlingen
We wachten nog op antwoord vanuit Sohren, Clevedon, Vresse en Epernay. De officiële uitnodigingen 
zijn vorige week de deur uitgegaan. Er werd antwoord gevraagd tegen 1 september. We geven ze 
eventueel nog 2 weken extra tijd om te bevestigen. Voor Sohren informeert André eens. 
Voor de bus van Ettlingen zijn er reeds 25 ingeschreven. Het valt op dat ze bijna allemaal zonder 
partner komen, dus een éénpersoonskamer wensen. De personen die met de bus meekomen, betalen 
zelf hun overnachting. 

Danny helpt tijdens het Champagneweekend mee met een Champagneboer, dus hij zal helaas niet 
kunnen deelnemen aan de activiteiten van 50j Middelkerke/Ettlingen.

Ettlingen stelde zelf de vraag aan Middelkerke wat we wensen als geschenk. Voorstel: kunstwerk in 
de typische rode zandsteen, dat in ons Normandpark kan geplaatst worden. 

Welk gemeentelijk geschenk van Middelkerke kunnen wij aan Ettlingen schenken?
Ideeën:   

- gedenkplaat. 
- Een elektriciteitskastje of een muur beschilderd met een ontwerp van Middelkerke.
- De Zeemeermin 
- Oude reddingsboei of -boot
- Straattegel. 
- We kunnen zelf eveneens deze vraag stellen aan Ettlingen



Arsène neemt met Ettlingen contact op in verband met de geschenken. De tijd dringt.

Volgende werkvergadering: di. 31/08 om 19u30 in De Branding. Anne-Laure check als er een lokaal in 
De Branding vrij is.

e. Varia:
- Onze jumelagegemeenten in het straatbeeld van Middelkerke: de jumelagegemeenten 

kunnen eventueel opgenomen worden in het ontwerp van het nieuwe gemeentehuis, 
eventueel op het voorplein. Schepen Tom Dedecker staat achter dit idee. 

- Ettlingen heeft via Arsène digitale foto’s opgevraagd. Anne-Laure zal digitale foto’s aan Ilka 
Smith bezorgen. Arsène bezorgt mailadres van Ilka. 

3. Vaststellen datum volgende vergadering

De volgende vergadering van het jumelagecomité vindt plaats begin oktober. De datum en de locatie 
zijn nog niet bepaald.

Zitting gesloten om 21:30 uur

secretaris voorzitter

Anne-Laure Proot Arsène Henon


